
 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/17 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 29 grudnia 2017 r. 

 
Obradom, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXXVI Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady Gminy oraz 

pozostałych zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczą wszyscy 

radni, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na 

obradach XXXVI Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum:    

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

3. Radna Alina Gościk, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Bronisław Kazberuk, 

6. Radny Andrzej Konończuk, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Anna Petelska, 

9. Radna Dorota Popławska, 

10. Radna Małgorzata Popławska, 

11. Radna Monika Ratyńska, 

12. Radna Katarzyna Rogacz, 

13. Radna Joanna Sołowiej, 

14. Radny Piotr Szutkiewicz, 

15. Radna Wiera Tarasewicz. 

  

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stoliku protokolanta wyłożony jest protokół 

obrad XXXV Sesji Rady Gminy. Przypomniał, iż w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić poprawki 

lub uzupełnienia do protokołu po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 
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Poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady oraz było on przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 27 

grudnia 2017 r.. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Żadnych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

(Nieobecna podczas głosowania Radna Monika Ratyńska) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Budżet Gminy Gródek na 2018 r.: 

a) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gródek na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-

2034; 

b) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy Gródek na 2018 

r.  

c) Opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek; 

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-

2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2034; 

e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Gródek na 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r.; 

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok budżetowy 

2017; 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty; 

d) Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2018; 

e) planu pracy Rady Gminy Gródek na 2018 r. 

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

7. Sprawy różne. 
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8. Przyjęcie protokołu XXXV Sesji Rady Gminy. 

9. Zamknięcie obrad. 
 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane.  

 

Ad. 3 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy 

Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.4. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwał w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2018-2034 oraz budżetu Gminy Gródek na 2018 r. Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz były one tematem wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Gminy Gródek w dniu 27 grudnia 2017 r. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy przedstawił projekt budżetu Gminy Gródek na 2018 r. Omówił 

zaplanowane dochody, które zaplanowane są w kwocie 23 593 354 zł oraz wydatki na kwotę 27 128 076 zł, 

w tym wydatki inwestycyjne. Wymienił również i omówił zaplanowane do realizacji w 2018 r. projekty 

i inwestycje.   

 Przewodniczący Rady Gminy Wieczysław Gościk stwierdził, że plany budżetowe są bardzo 

ambitne i jest on proinwestycyjny. 

Odczytał opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2018-2034 oraz w sprawie projektu budżetu Gminy Gródek na 2018 r.  

 

(Uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-

2034 raz w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Gródek na 2018 rok oraz 

możliwości sfinansowania deficytu załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

 Następnie opinię Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w sprawie 

budżetu Gminy Gródek na 2018 r. odczytał Przewodniczący Komisji Grzegorz Borkowski. 

 

(Opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 
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Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2018-2034, po czym Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2018-2034 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/285/17 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2018-2021 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2034 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Gródek na 2018 r., po czym Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2018 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/286/17 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2018 r. stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.5a. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek 

w dniu 27 grudnia 2017 r. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

 Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/287/17 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. stanowi załącznik Nr 10 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.5b. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok budżetowy 2017 Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on przedmiotem obrad wspólnego 

posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 27 grudnia 2017 r. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok budżetowy 2017 została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/288/17 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przekraczającego rok 

budżetowy 2017 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5c. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 27 grudnia 2017 r. 

 Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały. Przedstawiła 

ponoszone koszty związane z odbiorem i zagospodarowaniem odpadów komunalnych od mieszkańców 

z terenu gminy Gródek. Dodała, iż do przetargu na odbiór odpadów stanęły jedynie 2 firmy, z których 

najtańsza oferta przekracza dotychczasowe wydatki o ponad 60 %. Wzrost wydatków możemy również 

zaobserwować przy zagospodarowaniu odpadów. Ponoszone koszty powodują, iż system nie bilansuje się 

i opłaty od mieszkańców za odbiór i zagospodarowanie odpadów są niewystarczające. 

 

(Kalkulacja kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi stanowi załącznik Nr 12 do 

niniejszego protokołu) 
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 Radny Janusz Michał Cimochowicz zaproponował odłożenie tematu odpadów i terminu podjęcia 

uchwały do następnej sesji. Sprawa jest poważna i proponowany wzrost stawek jest bardzo wysoki, 

co należy dokładnie przemyśleć. Stwierdził również, iż nie do pomyślenia jest, że na wsiach odbierane 

są odpady biodegradowalne takie jak trawa, liście czy gałęzie. Mieszkańcy powinni jest gospodarować, 

m.in. poprzez kompostowanie we własnym zakresie. 

Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że frakcja odpadów 

biodegradowalnych jest wymieniona w rozporządzeniu i nie możemy zabronić mieszkańcom wystawiania 

tego typów odpadów. Musimy zapewnić odbiór takich odpadów, do czego zobowiązują nas przepisy 

prawa. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że sytuacja jest ciężka i niezręczna ale jednocześnie bez 

wyjścia. Problem dotknął większość gmin, gdzie rosną koszty na które nie mamy wpływu. Nasza Gmina 

jest też nieatrakcyjna pod względem odbioru odpadów ze względu na duża rozległość i zabudowę 

kolonijną. Jesteśmy obwarowani ustawami aby prowadzić gospodarkę odpadami w taki a nie inny sposób 

i musimy umożliwić mieszkańcom odbiór każdego rodzaju odpadów. Dwa najważniejsze czynniki 

wpływające na koszty to cena za odbiór odpadów i ich zagospodarowanie. Na odbiór wyłaniamy firmę 

w drodze przetargu i jest to cena najniższa spośród złożonych ofert. Ceny za zagospodarowanie natomiast 

dyktowane są przez spalarnię i sortownię odpadów zarządzane przez miasto Białystok i cennik jest taki 

sam dla wszystkich gmin. Jedyne co możemy zrobić to starać się o większą kontrolę i egzekucję 

należności. Na szczęście przetarg ogłaszamy na 12 miesięcy i w przyszłym roku jeżeli ceny spadną będzie 

możliwość ponownego obniżenia opłaty. W celu zmniejszenia kosztów administracyjnych obniżyliśmy 

także wydatki związane z połową etatu.  

 W tym przypadku nie możemy nic zrobić jak jedynie podwyższyć opłatę do tej wysokości aby 

system się zamykał i dochody z tyłu opłaty były równe ponoszonym kosztom. Inaczej jest w przypadku 

podatków, gdzie mamy możliwość nie podnoszenia i pozostawienia w tej samej wysokości i tak zrobiliśmy 

aby nie dodatkowo nie obciążać mieszkańców.  

„Zgadzam się że decyzję  należy podjąć tylko tak się składa, że w dzisiaj rano w radiu słyszałam 

informację, że wykryto aferę dotyczącą zmowy w budownictwie, gdzie wykonawcy celowo podnosili 

sztucznie ceny. Być może w przypadku odbioru odpadów też tak jest. Jako mieszkańcy powinniśmy sobie 

przeanalizować te informacje.” – powiedziała Radna Wiera Tarasewicz. Dodała, że ważną kwestią jest 

również rzetelna segregacja odpadów, gdzie z pewnością jest ona przez część mieszkańców prowadzona 

nieodpowiednio i gdyby tych śmieci było mniej oferty firm mogłyby być niższe. Należy szerzej 

informować mieszkańców o tym problemie, rozmawiać i uczyć jak zmniejszać ilość odpadów. 

 Radna Monika Ratyńska poinformowała, iż rozliczenie kosztów przygotowane przez Urszulę 

Wołosewicz Radni otrzymali dopiero na wspólnym posiedzeniu komisji stałych  i dopiero w domu przed 

sesją można było się z tym dokładniej zapoznać i przeanalizować, stąd cała dyskusja. Dodała, że koszty 

zostały wypunktowane jednak nie wiadomo co się pod wyszczególnionymi pozycjami dokładnie kryje. 

Prosiła o wyjaśnienie co to są gospodarstwa sezonowe, kto policzył ich ilość, na jakiej podstawie i czy jest 

to w jakiś sposób sprawdzane i aktualizowane, bo znane są jej przypadki czasowego zamieszkiwana np. 
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w Królowym Moście przez osoby, które takich deklaracji nie składają a z całą pewnością odpady 

produkują i wystawiają w dniu odbioru. Pytała również o obecne zadłużenie i jego ściągalność. Za tych co 

nie płacą oraz za osoby, które nie składają deklaracji bądź robią to oszukując pod względem miesięcy 

przebywania na posesji bądź pod względem ilości osób, niestety płacą pozostali mieszkańcy.  

 Urszula Wołosewicz podinspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że ilość gospodarstw została 

policzona na podstawie złożonych deklaracji przez mieszkańców. Jedyne jednak czym dysponujemy 

to baza osób zameldowanych i zwracam się do Urzędu Stanu Cywilnego o dostęp do takich danych, gdzie 

możemy zweryfikować np. urodzenia bądź zgony. Zwracamy się również do sołtysów o informowanie 

w przypadkach wystawiania odpadów, gdzie jest podejrzenie, że nie ma złożonej deklaracji. Niestety 

opłaty ustala się dla osób zamieszkujących a nie zameldowanych na podstawie złożone oświadczenia. 

Staramy się to weryfikować jednak jest to bardzo trudne do weryfikacji, tym bardziej, że w deklaracji nie 

możemy żądać wykazu osób z imienia i nazwiska a jedynie ilości osób zamieszkujących.  

 Przewodniczący Rady dodał, że systemu należy uszczelnić i bardziej kontrolować i co do tego nie 

żadnej wątpliwości.  

 Lilia Waraksa Sekretarz Gminy dodała, że działania kontrolne i weryfikacyjne są jak najbardziej 

prowadzone. Zamieszkiwanie przez kogoś jest bardzo trudne do sprawdzenia i potwierdzenia. Często 

to słowo stawiane przeciw słowu, bo nawet jeżeli ktoś powie, że u sąsiada mieszka 10 osób a nie 2 

to właściciel może zaprzeczyć i powiedzieć, że przez weekend miał tylko gości z wizytą. Jeżeli ktoś nie 

płaci albo nie ma złożonej deklaracji to powinien mieć świadomość, że żeruje na przysłowiowej babci, 

która ma 800 zł emerytury i płaci. 

 Przypomniała, iż przed wejściem w życie zmian w przepisach szacując stawki trochę po omacku, 

nie znając dokładnie rynku i specyfiki tych zadań, stawka podstawowa dla 1 mieszkańca wyniosła 13 zł, 

czyli prawie tyle ile chcemy teraz wprowadzić. Po przetargach jednak firmy chcące zaistnieć lub utrzymać 

się na rynku zaoferowały mniej, co pozwoliło na obniżenie stawek do 10 zł co obowiązywało aż do tej 

pory. To na co mamy wpływ jako mieszkańcy to rzetelne składanie deklaracji oraz prawidłowa selekcja 

tych odpadów i staranie się o ich ograniczanie. 

 Radny Andrzej Konończuk stwierdził, że podwyżka wydaje się na pierwszy rzut oka wysoka, ale 

w skali miesiąca 5 czy 10 zł to dla części osób może nie być aż tak dużo.  Być może osoby w trudnej 

sytuacji materialnej, mogą zwrócić się do Wójta o umorzenie czy zwolnienie z ponoszenia opłat za odpady. 

Sam również, gdyby miał wiedzę, że sąsiad nie złożył deklaracji i nie płaci za odebrane odpady, 

poinformowałby Urząd.  

 Podniósł również kwestie, iż jako Gmina jesteśmy niejako uzależnieni od firm zajmujących się 

zarówno odbiorem śmieci jak i ich zagospodarowaniem i nie mamy na to zbyt wielkiego wpływu. Ponadto 

Gmina tworząc system gospodarki odpadami nie zarabia na tym a przychód z opłat musi równać się 

ponoszonym wydatkom. Jako Radni staramy się pomóc mieszkańcom i wpływać na ich budżet domowy 

m.in. poprzez nie podnoszenie podatku od nieruchomości oraz dopłaty do ścieków.  

 Radny Andrzej Konończuk zapytał czy Gmina ma możliwość wprowadzenia dopłat do śmieci tak 

jak jest to w przypadku ścieków? 
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Renata Wysocka Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż nie ma takiej możliwości jedynie tak jak 

w przypadku innych podatków i opłat można rozłożyć na raty bądź umorzyć. 

 Radna Monika Ratyńska w nawiązaniu do problemu z odpadami i nielegalnych wysypisk 

pokazując zdjęcia z Bielewicz, gdzie wyrzucane są całe worki z odpadami i w większości pewnie są to 

śmieci tych osób, które nie mają złożonych deklaracji i nie wnoszą opłat.   

 Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 7 (A. Konończuk, P. Szutkiewicz, J. M. Cimochowicz, B. Kazberuk, W. Gościk, J. Sołowiej, 

G. Borkowski) 

przeciw – 4 (K. Rogacz, M. Popławska, D. Popławska, G. Kubiak)   

wstrzymujących się – 4 (A. Gościk, A. Petelska, M. Ratyńska, W. Tarasewicz) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/289/17 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5d. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2018 Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji 

stałych Rady Gminy Gródek w dniu 27 grudnia 2017 r. 

Żadnych uwag i pytań do projektu uchwały nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2018 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/290/17 w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 

2018 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 
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Ad.5e. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

planu pracy Rady Gminy Gródek na 2018 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek 

w dniu 27 grudnia 2017 r. 

Żadnych uwag i pytań do projektu uchwały nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu 

pracy Rady Gminy Gródek na 2018 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXVI/291/17 w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2018 r. stanowi załącznik Nr 15 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.6. 

 Radna Wiera Tarasewicz poinformowała, iż 4 grudnia prof. Leona Tarasewicz otrzymał 

prestiżową nagrodę im. Jerzego Giedroycia dziennika Rzeczpospolita. W związku z czym dobrze byłoby 

wystosować od Rady Gminy list gratulacyjny. 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz wnioskował o wyrównanie drogi gminnej z Mostowlan 

do Zubrów. 

 Radna Anna Petelska zwróciła uwagę na konieczność zabezpieczenia przed zimą remontowanej 

drogi w miejscowości Waliły aby była przejezdna w okresie zawieszenia robót. 

 Radna Dorota Popławska wnioskowała o wykonanie oświetlenia na ul. Polnej, zwłaszcza 

w okolicach cmentarza i sklepu Archelan. 

 

Ad.7. 

 Radna Monika Ratyńska podziękowała za wykonanie oświetlenia ulicznego w Załukach.. 

 Halina Lisowska sołtsy sołectwa Borki podziękowała za odnowienie krzyża w Borkach 

i wnioskowała o wyrównanie drogi we wsi. 

 Jan Gorodowienko sołtys sołectwa Bielewicze w nawiązaniu do odbioru odpadów zasugerował 

w ramach kontroli przejazd przez pracownika w dniu odbioru przez wieś i sprawdzenie, z których 

nieruchomości zostały wystawione odpady.  
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Ad.8. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego 

protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXV Sesji Rady Gminy Gródek” 

Głosowało 15 Radnych 

Za – 15  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

obrad XXXV Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

  

Ad. 12. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXXVI Sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 72) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 3); 

6. uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku (kart 4); 

7. opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek (kart 1); 

8. uchwała Nr XXXVI/285/17 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2034 (kart 

16); 

9. uchwała Nr XXXVI/286/17 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2018 r. 

(kart 21); 

10. uchwała Nr XXXVI/287/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. 

(kart 13); 

11. uchwała Nr XXXVI/288/17 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przekraczającego rok budżetowy 2017 (kart 1); 

12. kalkulacja kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi (kart 1); 

13. uchwała Nr XXXVI/289/17 Rady Gminy Gródek w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty (kart 1); 

14. uchwała Nr XXXVI/290/17 Rady Gminy Gródek w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek 

z Organizacjami Pozarządowymi na 2018 r. (kart 3); 

15. uchwała Nr XXXVI/291/17 Rady Gminy Gródek w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2018 r. 

(kart 2); 

16. potwierdzenie odbioru materiałów na XXXVI sesję Rady Gminy Gródek (kart 1). 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady                     Protokolant 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 


